
Referat driftsstyret  

Til stede: Asbjørn Aas, Arun Ghosh, Kristine Hovland, Thomas Smørvik, Lars Christian Kise, 

Halvor Holm, elevrådet 

Møtested: personalrommet  

Møtetid: 23.01.24, kl. 16.30 

Referent: Aida Kucevic 

 
Saker:  

• Referat og innkalling godkjent. Driftsstyret ønsker at det legges ved navn og roller for 
hver innkalling. 
 

• 72/24 Elevundersøkelsen. Halvor informerer om resultater fra elevundersøkelsen. 
Jordal skole ligger over snittet nasjonalt. Mobbetallene i Oslo har gått opp. Jordal 
skole har derimot gode resultater sammenlignet med snittet i Oslo.  

o Kommentar: de høye mobbetallene sier noe om hvor polarisert samfunnet er 
og at dette igjen har en sammenheng med den digitale hverdagen. Jordal 
skole sitt fokus på å se og imøtekomme elever viser god effekt på hvordan 
jobbe imot denne negative tendensen. Videre kommenteres det at 
tilstedeværende lærere og miljøarbeidere kan ha sammenheng med de gode 
resultatene. Dette sier elevrådet seg enig i. Det påpekes videre at 
miljøarbeiderne har mye å si for et godt skolemiljø. I tillegg har gratis 
skolemat bidratt til et større samhold i friminuttene.  

 

• 4/24 Mobilfri prøveperiode. Ble drøftet i FAU. Deretter drøftet i elevrådet. Elevrådet 
har vært noe negative til dette. Elevrådet er uansett åpne for å prøve, men er 
forberedt på at det kanskje kan møte noe motstand. Driftsstyret påpeker at selv om 
pilotprøven blir mislykket, bør man vurdere om å gi det flere forsøk. Lærerne 
kommenterer at det kan oppstå utfordringer med tanke på kommunikasjon 
(beskjeder fra lærer, kontakte elever, etc.). Driftsstyret ber om at det legges til grunn 
forskning på dette feltet før man vedtar en prøveperiode. Rektor viser til noe 
relevant forskning. FAU stiller spørsmålstegn ved om en prøveperiode er verdt å 
bryte en allerede god rutine og at dette er noe Jordal skole bør ha i bakhodet. Et 
vedtak mot en stemme. Lars Christian Kise stemte imot.   
 

• 3/24 Budsjett/strategisk plan. Lærer informerer om to-lærersystemet. Driftsstyret 
stiller seg positive til dette. 
 
Halvor informerer (se vedlegg). Driftsstyret spør om det er noe som skal kuttes ned 
på i budsjettet. Halvor informerer at det mest sannsynlig ikke blir nødvendig med 
nedkutting, da det ble gjort en del oppgraderinger i 2023. I tillegg traff skolen godt på 
lønn i fjor og tallene videreføres i årets budsjett. Det betyr at skolen kan ha samme 
aktivitet som i fjor. Videre ønsker driftsstyret merknader i budsjettet som er noe mer 
forklarende.  

 



Det vil forsvinne en mottaksklasse, og komme en ekstra ordinærklasse på 8. trinn 
(totalt syv klasser). Et mindreforbruk på 4,2 millioner kroner kommer i mars. Evt. 
lønnsøkning vil bli kompensert fra UDE. 100 000 er satt av til etterutdanning. 
Driftsstyret stiller spørsmålstegn ved at det ikke er satt av mer til etterutdanning. 
Halvor sier at dette kan justeres og at dette er noe man kan ta stilling til i mars. 
Videre forklarer Halvor planen for bruk av velferdspotten og informerer blant annet 
at det er satt av penger til Trondheimstur som kombinerer team-building og 
kompetanseheving for personalet. FAU mener slike satsinger sikrer godt arbeidsmiljø 
og trivsel for lærere, og at dette er viktig for å opprettholde en god skolehverdag for 
alle på skolen. Budsjettet er enstemmig vedtatt. 
 

• 5/24 Innlegg av Anna-Sabina Soggiu “Vi fattigfolk”.  


